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                                                                  JAVNA RASPRAVA 
O NACRTU BUDŽETA GRADA SREBRENIK ZA 2024 GODINU, NACRTU PROGRAMA

IZGRADNJE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA SREBRENIKA U 2024. GODINI
I NACRTU PROGRAMA UREĐENjA GRADSKOG GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA NA

PODRUČJU GRADA SREBRENIK U 2024. GODINI

Tinja: 04. decembra, 2023. godine                                                                Gost:                                      
Mjesto: Prostorije M.Z. Tinja                                                   Edin Vikalo – Član Skupštine TK-a            
Vrijeme: Od 18:30                                                                                                                                         
Prisutno: 48 građana                                                                           

Prisutni predstavnici gradske uprave    
                   
01.-Samed Mehmedović - Savjetnik gradonačelnika za pravna pitanja 
02.-Nedim Mujčinović - Pomoćnik gradonačelnika /šef  Službe za opću upravu i zajedničke poslove
03.-Nusret Šerifović – Savjetnik gradonačelnika za privredu
04.-Muhamed Jašarević – Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za BiZ i društvene djelatnosti
05.-Muharem Bajraktarević – Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za prostor. uređenje i zaštitu okolice 
06.-Jasmin Hogić - Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za finansije i inspekcijske poslove                     
07.-Nermin Jašarević - Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za Civilnu zaštitu                                          
08.-Jasmin Vejzović – Savjetnik gradonačelnika za infrastrukturu
09.-Melita Ćosić – Savjetnik gradonačelnika za ekonomska pitanja  

-Samed Mehmedović je pozdravio prisutne, zahvalio se na dolasku, i ukratko informisao o Nacrtu 
budžeta za 2024. godinu, Nacrtu programa infrastrukturne izgradnju, Nacrtu programa uređenja 
gradskog građevinskog zemljišta, sa posebnim osvrtom na naselja iz kojih dolaze prisutni predstavnici 
građana sa M.P. Tinja. Planirani budžet za 2024. godinu je u iznosu cc. 21 milion KM, od čega je za 
infrastrukturnu izgradnju predviđeno 5.340.000 KM. 

-Za nareednu godinu je planirana dodjela zemljišta u novoj poslovnoj zoni „Brezje“ što će podstaknuti 
privredni razvoj i zapošljavanje na ovom kraju.

JAVNA RASPRAVA:

MZ Podpeć – Nema predsjednika

Mevludin Velić – član V.M.Z. – Podpeć                                                                                                      

-proritet nam je rješavanje prelaza preko pruge u Podpeću, zbog nesreća i pogibija koje se dešavaju. 
Svjesni smo da je to krupan zahvat i posao iz više razloga, ali apelujemo da se to na bilo koji način 
završi i to što prije.                                                                                                                                         
-Detektovati mjesta gdje djeca i učenici prolaze na putu do i od škole; nadputnjak i nadvožnjak, te na tim
mjestima uraditi i označiti prelaze za učenike i stanovnike.

MZ Previle – Muamer Muratović – Predsjednik                           



-prioritet vodosnabdijevanje                                                                                                                           
-od Previla do podpeća uraditi trtoar pored magsitralne ceste M-18                                                             
-zimsko održavanje i čišćenje puteva maksimalno poboljšati                                                                      

MZ Tinja Gornja – Nermin Vejzović                                                                              

-rekonstrukciju naše čitaonice smo uradili mi sami sa našom omladinom, svojim radom i sredstvima, uz 
malu pomoć Grada.                                                                                                                                        
-urađen je poligon malih sportova ali kod jače kiše bude poplavljen                                                            
-građani su nekativni i slabo se odazivaju na kacije koje sprovodimo                                                          
-nemamo dječiji vrtić, sportsku dvoranu, ambulantu . . . . 

Esed Selimović – Tinja Donja

-uraditi treću traku za skretanje u mjesto Tinja, jer su česti udesi                                                                 
-problem . . . . . . u centru Tinje koji je ruglo svih nas

Zijad Brašnjić – mještanin iz Tinje Gornje                                                                                               

-potreban sanacija glavnog puta kroz naše naselje i to cijelom dužinom                                                      
-uraditi video nadzor na području naših naselja ( otimaju djecu )                                                                 
-pomoći rad udruženja žena u Tinji Gornjoj                                                                                                  
-HITNO, čišćenje odvodnih kanala, propusta i podputnjaka kako oborinske vode ne bi plavile put i kuće 
-rekonstrukcija asfaltnog puta i nasipanje bankina prema naselju Brezje, sanirati put kroz naselja Brezje  
-nasuti put prema Lukavcu i sanirati ostale puteve za poljoprivredne parcele                                              
-staro igralište OFK „Tinja“ koje je uz industrijisku zonu je napušteno i zapušteno pa ga treba urediti i 
pretvoriti u sajmište – pijacu. (državna je imovina).                                                                                      
-predlažemo da Grad plaća rasvjetu                                                                                                               
-poboljšati rad i funkcionisanje Civilne zaštite na našem području, uz koordinaciju sa MZ i 
organizovanje vježbi i predavanja na temu zaštite građana

Javna rasprava je završena u 19:40 sati.                                                    ZAPISNIK VODIO:            

                                                                                                                          Nedim Mujčinović




